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E6_B5_B7_E4_B8_96_E5_c96_645318.htm 2010年上海世博会上

，形似“盛装少女”的贵州馆将以“醉&#8226.美贵州 避暑天

堂”这一主题，向世界展现贵州美好的生态环境和丰富多彩

的民族文化。今天，上海世博会“贵州推广周”活动在沪启

动。根据上海世博局统一安排，贵州省是全国31个省区市中

来源：考试大率先举办世博会推广周的省份。 贵州省委副书

记王富玉，上海市委常委、市委宣传部部长王仲伟，贵州省

委常委、省委宣传部部长谌贻琴，上海市委常委、常务副市

长杨雄，贵州省副省长蒙启良，上海市政府副秘书长、上海

世博局局长洪浩等为推广周揭幕。开幕仪式www.

Ｅxamda.CoM考试就到百考试题由上海世博局副局长朱咏雷

主持。 Guizhou Province will invite visitors to drink the Moutai

Wh本文来源:百考试题网ite Wine, the fiery spirit used at Chinese

government banquets to toast visiting dignitaries, free in its Shanghai

Expo pavilion at the Expo 2010, the Guizhou Expo team told a press

conference to launch a week-long Expo exhibition in Shanghai.

Ethnic Miao girls from the province will give every 100th visitor to

the pavilion a cup of wine served in an oxhorn while singing songs

encouraging them to drink. It is a traditional custom for receiving

guests, said Yang Haodong, deputy director of the Department of

Commerce of the province and director of the pavilion. The

province will present a bottle of Moutai Wine to every 1,000th

visitor. The Guizhou organizers plan to give away five bottles every



day during the 184-day event. 100Test 下载频道开通，各类考试

题目直接下载。详细请访问 www.100test.com 


